



Info Sheet

NESTA AND THE BLONDES

Links



Official www.nestaandtheblondes.com



Facebook www.facebook.com/nestaandtheblondes



Instagram www.instagram.com/nestaandtheblondes



Spotify <https://open.spotify.com/artist/0jnepszkSGTAz9NQkNf3Av?si=hVO9D3hJTIqSQiRvLDCE3Q>



Apple Music <https://music.apple.com/ch/artist/nesta-and-the-blondes/1466651188>



Youtube <https://www.youtube.com/channel/UCCc33qPxGUI1zc7tEK390zA>

Personen in der Band (Deutsch)

Andrea Corona	(Gitarre, Vocals), geboren am 16. Dezember 1993 in Langenthal, Bern, Schweiz.
Michelle Früh	(Keyboard, Vocals), geboren am 12. Juni 1991 in St. Gallen, Schweiz.
Lorenzo Corona	(Bass), geboren am 20. März 1996 in Langenthal, Bern, Schweiz.
Joshua Bergamin	(Schlagzeug), geboren am 6. Januar 1997 in Chur, Graubünden, Schweiz.

Persons in the Band (English)

Andrea Corona	(Guitar, Vocals), born December 16, 1993 in Langenthal, Bern, Switzerland.
Michelle Früh	(Keyboard, Vocals), born June 12, 1991 in St. Gallen, Switzerland.
Lorenzo Corona	(Bass), born March 20, 1996 in Langenthal, Bern, Switzerland.
Joshua Bergamin	(Drums), born January 6, 1997 in Chur, Grisons, Switzerland.



Bio (Deutsch)

Das Schweizer Indie-Rock-Quartett Nesta and the Blondes wurde 2018 gegründet. Auf ihrem Debütalbum setzten sie sich furchtlos mit Themen wie Depressionen und den Härten des Lebens auseinander. Die jüngsten Veröffentlichungen zeigen die neue Richtung der Band, die ihre Fans mit Hymnen dazu inspiriert, Widrigkeiten zu überwinden. Der Indie-Rock-Sound von Nesta And Ahe Blondes, der von Andrea's charakteristischem Gesang und Michelle's fesselnden Melodien angetrieben wird, findet grossen Anklang. Ihre elektrisierenden Live-Auftritte ziehen das Publikum in ihren Bann und machen Lust auf mehr. Mit introspektiven Texten und ansteckender Energie machen sie sich einen Namen in der Musikbranche.

Bio (English)

The Swiss indie rock quartet Nesta and the Blondes was founded in 2018. On their debut album, they fearlessly tackled themes such as depression and the hardships of life. Their recent releases showcase the band's new direction, inspiring their fans with anthems to overcome adversity. Nesta and the Blondes' indie rock sound, powered by Andrea's characteristic vocals and Michelle's captivating melodies, has garnered significant acclaim. Their electrifying live performances captivate audiences and leave them wanting more. With introspective lyrics and infectious energy, they are making a name for themselves in the music industry.

Promo Text (Deutsch)

Mit ihrer geballten Energie rocken Nesta And The Blondes die Bühne. Ihre Musik verkörpert den unerschütterlichen Willen, das Beste aus jeder Lage zu machen. Mitreißende Gitarrenriffs und fesselnde Vocals formen ihr unverwechselbares Sound Gewand.

Promo Text (English)

With their explosive energy, Nesta And The Blondes dominate the stage. Their music embodies an unwavering determination to make the best out of any situation. Captivating guitar riffs and mesmerizing vocals shape their distinctive sonic tapestry.

Past Events

October 20, 2023

Big Air Fis Freeski & Snowboard World Cup, Chur, GR, Switzerland

July 22, 2023

Open Air Lumnezia, Vella GR, Switzerland

June 24, 2023

Quellrock Openair, Bad Ragaz SG, Switzerland



Release Information

Album

Artist Nesta And The Blondes

Title From NATB With Love

Release Date 19.04.2024



Info (Deutsch)

Wo wir im letzten Album «Come Inside» in die Tiefen der Verzweiflung eintauchten, erblicken wir in «From NATB With Love» neue Lichtblicke, Hoffnungsvolle Gefühle, dass alles auch noch besser sein könnte oder sollte. Wo geht es wohl im nächsten Album hin?

Info (English)

Where we delved into the depths of despair in the last album "Come Inside," we now see new glimmers of light in "From NATB With Love," hopeful feelings that everything could or should be even better. Where will the next album take us?

Split Single

Artist Nesta And The Blondes / Kaufmann

Title Water Collides With Stones

Release Date 02.09.2022





Album

Artist Nesta And The Blondes
Title Come Inside
Release Date 06.03.2020



Info (Deutsch)

Das Album „Come Inside“ der Schweizer Grunge-Pop Band „Nesta And The Blondes“, welches in einem vermutlich von Geistern bewohnten Haus etwas außerhalb von Barcelona aufgenommen wurde, ist vollgepackt mit catchy Gitarrenriffs und verträumten Melodien. Inhaltlich stehen die schonungslos ehrlichen Songs dabei in Kontrast zu den meist zauberhaft-lässigen Klängen. Textlich drehen sich diese oft um das Feststecken in depressiven Gedankenspiralen, das Ausbleiben von Gefühlen der Freude oder die Sehnsucht nach menschlicher Wärme.

Angedeutet wird aber auch immer wieder die Hoffnung auf einen liebe- und licht bringenden Ausweg. „Come Inside“ kann so als eine Art Aufforderung gedacht werden, diesen Aus- als Eingang anzusehen, um die Band, aber auch sich selbst neu kennenzulernen.

Info (English)

A haunted house in the countryside near Barcelona set the scene for Swiss Grunge-Pop Band Nesta And The Blondes' first offering: Come Inside. The record's chock full of catchy guitar riffs and dreamy melodies.

Their dead honest lyrics contrast the magical grooves in a fun way. They explore feelings of being stuck in depressed, downward spiraling thought patterns, the absence of joy or the longing for human warmth.

There seems to be light at the end of their tunnel cause hope, love and light shine through unmistakably. "Come Inside" can therefore be taken as a kind of challenge to get to know this band, but also one self.